
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Μείωση αντικειμενικών αξιών στους Δήμους Δυτικής - Ανατολικής 

Σάμου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας πληροφόρησαν, πρόσφατα ελήφθη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
Δυτικής Σάμου περί μείωσης των αντικειμενικών αξιών σε περιοχές χωρικής 
αρμοδιότητας ομώνυμου Δήμου. Αντίστοιχη ομόφωνη απόφαση υπάρχει και από τον 
Δήμο Ανατολικής Σάμου. Οι προσδιορισθείσες τιμές σε αυτές θεωρούνται πια 
υψηλότατες, δεδομένων και των εν γένει συνθηκών, οι οποίες επικρατούν στο νησί 
κατόπιν του καταστροφικού σεισμού της 30ης Οκτωβρίου 2020. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε στη μείωση των αντικειμενικών αξιών στους Δήμους Δυτικής 
- Ανατολικής Σάμου, προκειμένου να συμπιεστούν οι συνέπειες εξαιτίας αυτών, οι 
οποίες μετατρέπονται σε αυξήσεις των ΕΝΦΙΑ, ΤΑΠ, ΦΠΑ, φόρου κληρονομιάς, γονικής 
παροχής, δωρεάς ακινήτων και οικιακού τιμολογίου ΔΕΗ; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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